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Schriftelijke vragen over gezondheidswinst door betere luchtkwaliteit 

 

 
     Rotterdam, 23 januari 2018 

 

Geacht college, 

De Gezondheidsraad, de belangrijkste raadgever van de overheid op medisch gebied, 

adviseert om niet de Europese normen als uitgangspunt te nemen bij het verbeteren van 

de luchtkwaliteit, maar de (strengere) normen van de Wereldgezondheidsraad. 

  

Ondanks een verbetering van de luchtkwaliteit in de afgelopen jaren, door maatregelen 

tegen vervuiling door verkeer en industrie, zorgt luchtvervuiling nog voor forse schade 

aan de gezondheid. Schattingen van het aantal vroegtijdige doden door luchtvervuiling in 

Nederland lopen uiteen van 6.700 tot 12.900 per jaar. Belangrijkste boosdoeners zijn 

daarbij fijnstof en stikstofdioxide. 

  

Om de luchtkwaliteit verder te verbeteren adviseert de Gezondheidsraad onder andere 

meer gebruik te maken van milieuzones, elektrische auto's te stimuleren en strengere 

normen aan de scheepvaart op te leggen. 

  

De fractie van GroenLinks heeft daarover de volgende vragen: 

  

1. Deelt u de opvatting van de Gezondheidsraad dat het wenselijk is om de 

normen van de Wereldgezondheidsraad te laten gelden voor de uitstoot van 

stikstof en fijnstof? Zo nee, waarom niet? 

 

2. Bent u bereid om de normen van de Wereldgezondheidsraad als uitgangspunt 

te nemen voor het gemeentelijke luchtkwaliteitsbeleid? Zo nee, waarom niet? 

 

3. Bent u bereid met het oog op de volksgezondheid de milieuzone in Rotterdam 

te vergroten en de normen voor voertuigen aan te scherpen? Zo nee, waarom 

niet? 

 

4. Bent u bereid om op alle kades walstroomvoorzieningen te realiseren en het 

gebruik van walstroom voor schepen verplicht te stellen, inclusief voor 

cruiseschepen? Zo nee, waarom niet? 

 



5. Bent u bereid om de havengelden te verhogen voor schepen met een 

vervuilende brandstof en korting te geven aan schone schepen? Zo nee, 

waarom niet? 

 

6. Bent u bereid om met de in Rotterdam aanwezige industrie afspraken te 

maken over beperking van schadelijke emissies? Zo nee, waarom niet? 

 

7. Welke andere maatregelen bent u bereid te nemen om de luchtkwaliteit en 

daarmee de gezondheid in Rotterdam te verbeteren? 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

 

 

 

Arno Bonte 

 


